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Mødedato: onsdag d. 24. maj 2023 kl. 13-15  
Mødested: Nygaard bygningen, Lunchroom 
Mødeemne: Uddannelsesnævnsmøde Medievidenskab og Journalistik 
 
Deltagere: 
Studentermedlemmer: Erik Bøye Davidsen (UN-næstforperson og SN-repræsen-
tant). 
 
VIP-medlemmer: Teke Jacob Ngomba (SN-repræsentant), Hanne Bruun og Pia 
Majbritt Jensen. 
 
Observatører: Kirsten Frandsen (KA fagkoordinator), Janne Nielsen (BA Fagkoor-
dinator), Anne Marit Waade (Afdelingsleder), Morten Brænder (Centerleder CJU), 
Freja Molme (studenterstudievejleder), Birgitte Stærmose Madsen (afdelingskon-
sulent) og Sine Gyde Meler (SNUK, referent). 
 
Fraværende: Mathias Bonde, Melanie Juncker McLennan, Cecilie Højlund Si-
monsen, Christina Lindgren Christensen, Adele Odderskov Wegner og Charlotte 
Rosenvinge Jensen.  
 
 
 
 

 
 

1. Godkendelse af dagsorden og opfølgning på referat fra seneste møde 

(5 min) 

TJN indledte mødet med at orienterer om at der var få ændringer til dagsordenen:  

- Punkt 3 og 4 rykkes rundt  

- Bilag til punkt 4 (årsberetning fra censorkorpset for journalistik) var ikke ind-

kommet inden mødet.  

- Derudover er der en tilføjelse til dagsordenen med en orientering vedr. forslag 

om nedjustering af antal VIP og studerende medlemmer i UN for MedJour.  

 

UN godkendte dagsorden til dagens møde og der var ingen opfølgningen på referatet 

fra UN-mødet d. 19. april 2023. 

 

2. De studerendes punkt (10 min) 

EBD orienterede om, at de studerende er blevet bedt om at komme med input til for-

bedringer til de fysiske rammer/lokaler på Katrinebjerg, særligt Adorno, inden det nye 

bygningsprojekt går i gang. EBD har drøftet emnet med øvrige studerende i UN og på 

den baggrund udarbejdet et notat, som indeholder forslag til ændringer. Nogle er 

punkterne i det er:  

- Møblerne er generelt nedslidte og der mangler områder/møbler hvor stude-

rende kan sidde komfortabelt. 

- Grupperum har meget tynde vægge og ingen lydisolering overhovedet, det be-

tyder der ikke kan foregå fokuseret gruppearbejde i rummene.  

- Der er et dårligt indeklima og mangler mulighed for udluftning.  

- Specialestuderende har ingen faste specialepladser på Katrinebjerg. 
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- Der er behov for en generel opdatering af faciliteter: mange strømstrik virker 

ikke, maling krakelerer, hylder er ved at falde ned og der er ingen knageræk-

ker i undervisningslokalerne til overtøj.  

- Lokale 114B omtales blandt studerende som ”stræklokalet”, da det er så ned-

slidt. 

- Der er meget støj fra de omkringliggende byggerier, der gør det svært at høre 

undervisere, ønske om at afsøge muligheder for reducerende støjvægge eller 

andet.   

- Der er ønske om flere muligheder for at sidde udenfor (som i Nobelparken) og 

generelt er der behov for flere lokaler, som studerende kan bruge til studenter-

aktiviteter/foreninger. 

- Derudover er krydset ved Nygaard (mellem Finlandsgade og Helsingforsgade) 

farligt og det er tidligere nævnt i UN at der bør gøres noget for at få etableret 

fodgængerfelt. 

 

AMW takkede for input fra de studerende og at de vil blive sendt videre til bygnings-

service, som vil se på hvilke forbedringer, der evt. kan laves inden det nye byggeri går i 

gang.  

 

3. Årlig status 2023 (drøftelses- og beslutningspunkt) (50 min) 

Årlig status er en del af det løbende og uddannelsesnære kvalitetsarbejde på Arts og er 

nærmere beskrevet i uddannelseskvalitetsprocesser på Arts. Formålet med årlig sta-

tus processen er, at UN, såvel som SN og institut, på baggrund af et systematisk efter-

syn af uddannelserne i deres helhed, prioriterer de indsatsområder, UN vil arbejde 

med i det kommende kvalitetsår for at sikre uddannelsens kvalitet jf. AUs kvalitetspo-

litik.  

 

TJN indledte punktet med kort introduktion til baggrund for punktet og genopfriskede 

at UN behandlede status på handleplaner 2022 for BA og KA Medievidenskab på april 

mødet. TJN gav ordet til Morten Brænder (MB) som gennemgik data for 2023 og sta-

tus på handleplaner 2022 for KA Journalistik og KA Journalism, Media and Globalisa-

tion (Mundus). Udkast til handleplaner for 2023 vil blive sendt rundt i skriftlig høring 

mhp. godkendelse efter mødet. Birgitte Stærmose Madsen (BSM) gennemgik derefter 

data for BA og KA Medievidenskab, samt de få justeringer til udkast til handleplan for 

2023 for Medievidenskab.  

UN gav kommentarer og stillede spørgsmål undervejs:  

 

Årlig status 2023:  

Kandidatuddannelsen i Journalistik  

Delpolitik 1 Den gode studiestart  

Indikator 1 Førsteårsfrafald (grøn) 

https://kvalitet.au.dk/fileadmin/kvalitetsportal/ARTS/Uddannelseskvalitetsprocesser_paa_Arts.pdf
https://kvalitet.au.dk/fileadmin/kvalitetsportal/ARTS/Procesbeskrivelse_for_aarlig_status_Arts.pdf
https://kvalitet.au.dk/fileadmin/kvalitetsportal/ARTS/Procesbeskrivelse_for_aarlig_status_Arts.pdf
https://kvalitet.au.dk/aarhus-universitet/om-kvalitetsarbejdet-paa-au/kvalitetspolitikken
https://kvalitet.au.dk/aarhus-universitet/om-kvalitetsarbejdet-paa-au/kvalitetspolitikken
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- UN drøftede sammensætningen af kandidater på uddannelsen og hvilke BA 

fagligheder de kommer med. MB fortalte at der er en udvikling, hvor flere stu-

derende kommer med en samfundsvidenskabelig baggrund samt flere ansø-

gere fra København. De nye optagelseskrav synes også at have ændret profilen 

i ansøgere.  

- Studievejleder fortalte at modtager mange henvendelser fra ansøgere som er 

usikre på formatet for ansøgningerne og hvad de skal skrive om. UN opfor-

drede MB til at undersøge, om der skal foretages justeringer i ansøgningen el-

ler tilføjet yderligere forklaring dertil. 

 

Delpolitik 2 Fagligt stærke og sammenhængende uddannelser 

Indikator 2 Studieprogression / optjente ECTS (grøn) 

Indikator 3 Planlagte undervisningstimer (grøn) 

Indikator 6c VIP-dækningsgrad af minimumstimer (grøn) 

Indikator 7 Studieintensitet (grøn) 

Delpolitik 3 Motiverende studie- og læringsmiljøer 

Indikator 4 Undervisningsevaluering) (grøn) 

Indikator 5a studiemiljø – faglig trivsel (grøn) 

Indikator 5b studiemiljø – social trivsel (grøn) 

Delpolitik 4 Stærke kandidater med relevante kompetencer 

Indikator 8 Ledighed (rød) 

- MB oplever at de studerende ikke synes at være så målrettede eller bevidste 

om, hvilke jobs de ønsker at søge efter uddannelsen. Ofte søger de studerende 

jobs via opslåede jobansøgninger og lignende, MB ønsker at rette studerendes 

opmærksomhed på at de i højere grad kan bruge deres netværk og selv skabe 

vej til deres første arbejde.  

- Kirsten Frandsen (KF) gjorde opmærksom på at de studerende ofte er meget 

optagede af deres specialer, hvorfor deres fokus slet ikke er på at søge arbejde.  

- BSM fortalte at man på DDINF er ved at oprette nogle workshops om joban-

søgning, CV-skrivning og lignende. Workshopsene skal foregå i slutnin-

gen/lige efter specialeperioden. Det kan overvejes at lave lignende tiltag for 

KA Journalistik, da det måske kan bidrage til at øge fokus og få dimittender 

hurtigere i arbejde.  

 

Status på handleplan 2022:  

Delpolitik 1 

- Optagelseskriterier er blevet revideret, hvor ansøgere skal tænke deres BA-fag-

lighed mere ind i den motiverede ansøgning, som en del af handlingen om at 

øge fokus på studerendes motivation og måske bidrage til fastholdelse og 

mindske frafald.  

Delpolitik 2  
- Der er afholdt møder med de to udvalgte studenterrepræsentanter og de har 

givet udtryk for at der generel tilfredshed blandt studerende.  

Delpolitik 3  



 

 
Referat 
 

 

 

Side 4/10 

- Ifm. studieordningsrevisionen er der justeret i faget Medier, Politik og Sam-
fund, mhp. at øge studerende aktive deltagelse, det har også været fokus i det 
nye fag i Journalistikkens muligheder  

- TJN oplever at de studerende engagerer sig mere og deltager aktivt, men del-
opgaverne ifm. eksamen gør også at nogle studerende oplever at føle sig mere 
pressede.  

Delpolitik 4  

- MB vil fortsat have fokus på handlinger ift. at øge bevidsthed om arbejdsmar-

ked og jobansøgningsmuligheder jf. ovenstående drøftelser af indikator 8.  

 

Kandidatuddannelsen: Journalism, Media and Globalisation 

Delpolitik 1 Den gode studiestart  

Indikator 1 Førsteårsfrafald (grøn) 

Delpolitik 2 Fagligt stærke og sammenhængende uddannelser 

Indikator 2 Studieprogression / optjente ECTS (gul) 

- De gule indikatorer skyldes den måde tallet opgøres på, da er et internationalt 

samarbejde. 

Indikator 3 Planlagte undervisningstimer (grøn) 

Indikator 6c VIP-dækningsgrad af minimumstimer (grøn) 

Indikator 7 Studieintensitet (gul) 

- Tallet er uændret fra sidste år. 

Delpolitik 3 Motiverende studie- og læringsmiljøer 

Indikator 4 Undervisningsevaluering) (gul) 

Indikator 5a studiemiljø – faglig trivsel (grøn) 

Indikator 5b studiemiljø – social trivsel (grøn) 

Delpolitik 4 Stærke kandidater med relevante kompetencer 

Indikator 8 Ledighed (grøn) 

- De fleste studerende rejser ud af Danmark for at arbejde. Tallet er grønt hvil-

ket er positivt, men måden hvorpå det opgøres gør det meget skrøbeligt. I 

2023 tæller ”udvandrede” dimittender dog ikke længere med i opgørelsen.  

 

Status på handleplan:  

MB indledte med at fortælle at der i 2022 blev afholdt uddannelsesevaluering for ud-

dannelsen, og derfor vil handleplanerne for 2023 i høj grad være en videreførelse af de 

handlinger som er igangsat i den forbindelse.  

 

Delpolitik 2: 

- Der igangsat en studieordningsrevision ifm. at uddannelsen skal gensøge om 

genselektering i EU. Denne revision skal blandt andet bidrage til: at løse de 

koordineringsudfordringer, som MedJour og DMJX har stået overfor, og også 

skabe flere muligheder for, at flere MedJour-medarbejdere kan undervise på 

Mundus-programmet. 

Delpolitik 3:  

- Der arbejdes med en ”student code of conduct”.  
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Bacheloruddannelsen i Medievidenskab  

Delpolitik 1 Den gode studiestart  

Indikator 1 Førsteårsfrafald (rød) 

- Frafaldet er relativt højt for årgang 2021, BSM orienterede UN om at der i de 

foreløbige tal i PowerBI allerede synes at være meget lavere frafald hos årgang 

2022. Sidste år på samme tid var frafaldet på 16% hvor det i år ligger på 6%, 

det tyder på at frafaldet er markant lavere.  

- UN drøftede at det kan skyldes at der i 2022 var en tendens til at studerende i 

højere grad faldt fra pga. covid (de søgte uddannelse i stedet for sabbatår).  

- Der var enighed om at fortsætte handlingerne bl.a. førsteårspakken og se om 

det ikke virker med at nedbringe frafaldet.  

- Janne Nielsen (JN) kommenterede at underviserne på 1. semester forsøger at 

være opmærksomme på at motivere studerende, ved at informere om de fag 

der kommer senere på uddannelsen.  

 

Delpolitik 2 Fagligt stærke og sammenhængende uddannelser 

Indikator 2 Studieprogression / optjente ECTS (grøn) 

Indikator 3 Planlagte undervisningstimer (grøn) 

Indikator 6c VIP-dækningsgrad af minimumstimer (grøn) 

Indikator 7 Studieintensitet (gul) 

- UN havde en generel drøftelse af studieintensitet på tværs af alle uddannel-

serne (se side 6). 

Delpolitik 3 Motiverende studie- og læringsmiljøer 

Indikator 4 Undervisningsevaluering) (grøn) 

Indikator 5a studiemiljø – faglig trivsel (grøn) 

Indikator 5b studiemiljø – social trivsel (grøn) 

 

Kandidatuddannelsen i Medievidenskab 

Delpolitik 1 Den gode studiestart  

Indikator 1 Førsteårsfrafald (grøn) 

Delpolitik 2 Fagligt stærke og sammenhængende uddannelser 

Indikator 2 Studieprogression / optjente ECTS (grøn) 

Indikator 3 Planlagte undervisningstimer (grøn) 

Indikator 6c VIP-dækningsgrad af minimumstimer (grøn) 

Indikator 7 Studieintensitet (rød) 

- KF bemærkede at der er lavet en række ændringer i den nye studieordning, 

hvor der har været fokus på at motivere studerende til at være mere på cam-

pus. 

Delpolitik 3 Motiverende studie- og læringsmiljøer 

Indikator 4 Undervisningsevaluering) (grøn) 

Indikator 5a studiemiljø – faglig trivsel (grøn) 
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Indikator 5b studiemiljø – social trivsel (grøn) 

Delpolitik 4 Stærke kandidater med relevante kompetencer 

Indikator 8 Ledighed (rød) 

- Der er mange handlinger som er sat i gang også i forbindelse med uddannel-

sesevalueringen, de videreføres og derudover kan det overvejes at se på om 

der skal laves en mentorordning, hvor studerende kan mødes med alumner.  

- BSM fortalte også at der i de nyeste tal fra dimittend årgang 2021, viser at flere 

fra denne årgang synes at have fundet job hurtigere. Tallene i datapakker er 

målt på årgang 2017-2020. 

 

Forslag til justering i handleplan Medievidenskab 2023:  

Medievidenskab gennemgik også uddannelsesevaluering i 2022, hvorfor mange af 

handlingerne for både BA og KA derfra videreføres i 2023. 

Delpolitik 2:  

- UN drøftede at handlingen vedr. integration af A1- og A2- linjen bør justeres 

så det fremgår at det handler om øget fokus på at introducere A2 linje stude-

rende ifm. studiestarten for at styrke studiemiljøet.  

Nogle af drøftelserne fra sidste møde er medtaget i udkast til handleplan for 

2023.  

Delpolitik 3:  

- Ift. det øgede optag på bacheloruddannelsen, kan det overvejes at gøre hand-

lingen mere konkret ift. at der skal være opmærksomhed på trivsel og fagligt 

niveau på de større hold.   

 

Generelle bemærkninger til data på afdelingen:  

Ift. Studieintensitet:  

- UN drøftede at der er meget lidt undervisere reelt kan gøre, hvis studerende 

vælger ikke at møde op i undervisningen. De studerende vælger om de bruger 

tid på studiejobs fremfor studie, der kan ikke stilles krav om tilstedeværelse og 

undervisere oplever, at hvis de øger pensum eller undervisningstimerne bliver 

de studerende pressede. Det kan i sidste ende medføre at de bruger mindre tid 

på forberedelse.   

- MB fortalte at en ændring i eksamensformen på KA Journalistik gør at stude-

rende i højere grad er ”tvunget” til at læse det meste af pensum – det har den 

effekt at de faktisk læser pensum, men også at de oplever at være mere pres-

sede, selvom pensummængden faktisk ikke er øget. Eksamensformen har altså 

en indflydelse på de studerendes tidsforbrug. 

- AMW fortalte at der tidligere er lavet ugeplaner for studerende, hvor eks. for-

beredelse er lagt ind, for at synliggøre overfor de studerende, hvor meget tid 

de faktisk bruger og viser synligt forventningerne til dem. Det kan tages op 

igen, hvis det er det ønske blandt undervisere.  
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- I handleplanerne er der skrevet ind at undervisere skal hjælpe med at gøre 

studerende opmærksomme på, hvad der tæller som studieaktivitet, da der 

også er mange aktiviteter, som ikke tælles med. 

 

Bemandingsplaner:  

- Ift. bemandingen fremgår det af bemandingsplanen at: Samtlige uddannelser 

ligger indenfor afdelings kernekompetencer forskningsmæssigt (Medieviden-

skab, Journalistik og Film). Alle undervisere, som har været ansat i perioden, 

har Ph.d., med undtagelse af to der hhv. var ansat som ekstern lektor og viden-

skabelig assistent.  Der har ikke været deciderede udfordringer ift. forsknings-

dækning.  

 

Beslutning: 

Uddannelsesnævnet godkendte og indstillede handleplaner for BA og KA Medieviden-

skab 2023, med ovenstående kommentarer. Handleplaner for KA Journalistik og KA 

Journalism, Media and Globalisation 2023 sendes efter mødet til skriftlig godkendelse 

hos UN.  

 

Næste skridt 

Afdelingsleder sender handleplaner for 2023 til studienævnets sekretær Mette Olesen 

meol@au.dk senest den 20. juni 2023. 

 

4. Godkendelse af program for studiestart (beslutningspunkt) (15 min) 

Cheftutorerne gæstede UN og præsenterede studiestartsprogrammet for bachelorud-

dannelsen, som var blevet sendt til UN inden mødet.  

 

Tutorerne har forsøgt at imødekomme kommentarer fra sidste års evalueringer og ju-

steret få ting, bl.a.: 

- Udvidet pauserne mellem aktiviteter 

- En fælles fest afholdes i PANIK med DDINF 

- Man vil igangsætte evaluering til den sidste brunch på ugen, hvor alle sidder 

samlet for at højne svarprocenten 

 

TJN spurgte ind til introduktionen af UN og undervisere. Det er indlagt intro til UN 

torsdag morgen og intro til undervisere fra 1. semester er også indlagt. UN drøftede 

balancen mellem introduktion til undervisere og fagets indhold, da de studerende får 

mange informationer i løbet af ugen og derfor kan det være en fordel at introduktionen 

til underviserne er ”let” og ikke for faglig tung.  

 

AMW takkede cheftutorerne for studiestartsprogrammet og deres store arbejdsindsats 

med at finde tutorer. AMW efterspurgte derudover idéer til, hvordan man kan få stu-

derende til at føle sig mere tilknyttet til afdelingen, campus og undervisere. 

mailto:meol@au.dk
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Det blev aftalt at der laves en rundvisning på gangene hvor underviserne sidder og 

hvor nogle undervisere evt. kan lave en kort introduktion til noget af den forskning de 

sidder med. JN vil hjælpe cheftutorerne med koordinering til introduktion af undervi-

serne.  

 

Beslutning: 

UN godkendte studiestartsprogrammet for studiestart.  

 

Næste skridt:  

Cheftutorerne skal sende det godkendte program til studiestartskoordinatorerne i 

VEST Jannie Laigaard eller Trine Schouborg senest 1. juni. 

 

 

5. Årsberetning fra censorformandskaberne (drøftelsespunkt) (20 min) 

UN drøftede indkomne årsberetninger fra censorformandskabet for Censorkorps for 

Film- og Medievidenskab (CFM) og hvilke temaer som kan tages op i forbindelse med 

SN's behandling af årsrapporter fra censorformandskaber.  

 

TJN indledte med at orientere om at årsrapporten for journalistik ikke er indkommet. 

UN kommenterede at der er alt for meget tekst i årsrapporterne til at UN kan behandle 

materialet. Det er uoverskueligt at gennemskue, hvad der vedrører afdelingens uddan-

nelser og det synes at være tilfældige fags kommentarer, som er inddraget. UN ser 

gerne at der var en kondenseret rapport, som omhandler de specifikke uddannelser.   

 

Derudover drøftede UN behovet for at der stilles andre krav til portefølje specialer 

(4+4 studerende), det kræver ofte andre kvalifikationer hos en censor end øvrige spe-

cialer. Der er blandt UN en generel utilfredshed omkring udvælgelse af specialecenso-

rer.  

 

Derudover drøftede UN behovet for at være særlig opmærksom på tildelingen af cen-

sorer til kandidatafhandling skrevet af 4+4 ph.d.-studerende. Særligt drøftede UN be-

hovet for at sikre, at censorer til en sådan afhandling primært bør være akademiske 

censorer i betragtning af specialets karakter.  

UN drøftede også behovet for et andet set-up ift. udvælgelsen af censorer, når stude-

rende skriver speciale i samarbejde med en virksomhed eller hvor specialet indeholder 

virksomhedsfølsomme data. Dette for at undgå omstændigheder, hvor medlemmer af 

censorkorpset fra konkurrerende virksomheder utilsigtet kan få adgang til virksom-

hedsfølsomme data/registre. 

 

 

UN opfordrede til at ovenstående problematikker bliver bragt op i Studienævnet, både 

vedr. 4+4 specialestuderende og årsrapportens uoverskuelighed og manglende infor-

mation.  



 

 
Referat 
 

 

 

Side 9/10 

 

6. UN-spørgsmål til undervisningsevaluering efterår 2023 (beslutnings-

punkt) (10 min) 

Uddannelsesnævnet drøftede om de ønskede obligatoriske spørgsmål på UN-niveau – 

ud over det obligatoriske AU- spørgsmål og studienævnets obligatoriske SN-spørgs-

mål. TJN fortalte at SN netop har revideret spørgsmål 3 og 9, så der nu også spørges 

ind til de studerendes arbejdsmængde. 

 

Beslutning:  

UN besluttede at der ikke skal sættes obligatoriske UN-spørgsmål på evalueringen.  

 

7. Mødeplanlægning Efterår 2023 (orienteringspunkt) (5 min) 

UN skulle fastsætte mødeplan for efteråret 2023.  

 

Beslutning: 

Mødeplanlægningen blev udskudt til juni mødet, da onsdage eftermiddag ikke er hen-

sigtsmæssig ift. undervisning. AMW og BSM vil inden mødet komme med et nyt for-

slag til mødeplan.   

 

8. Meddelelser/Nyt fra (5 min) 

8.1 Meddelelser / nyt fra afdelingsleder/undervisere/fagudvalg 

 

AWN orienterede om at der på sidste institutledelsesmøde blev forslået at gentænke 

antallet af VIP og Studerende medlemmer i UN. MedJour er en af de få UN, hvor an-

tallet af hhv. VIP og studerende medlemmer er over 4. For at spare VIP ressourcer for-

slår AMW at nedjustere antallet af medlemmer til 4 VIP og 4 studerende og så i højere 

grad invitere VIP og studerende med som observatører.  

 

UN blev opfordret til at skrive til AMW med kommentarer til forslaget inden d. 15. juni 

2023, hvor der træffes en endelig afgørelse.  

 

Derudover har der i forbindelse med sommerens eksamensplanlægning vist sig at der 

er en stor belastning på nogle fag og det skal overvejes om det kræver justeringer i stu-

dieordningerne.  

 

8.2 Meddelelser / nyt fra UN-forperson, UN-næstforperson og SN-repræsentanter 

Dagsorden og referater fra SN’s møder kan findes her 

8.3 Meddelelser/nyt fra de studerende 

Intet til punktet 

8.4 Meddelelser / nyt fra studievejledere 

Der er ansat en nye vejleder i kandidatvejledningen. 

8.5 Meddelelser / nyt fra Arts studier 

https://studerende.au.dk/studier/fagportaler/arts/kontakt/udvalgognaevn/studienaevn/kommunikation-og-kultur
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Side 10/10 

SGM orienterede om at der er fortaget en studieordningsændring på Bachelor-

uddannelsen i Medievidenskab på MSA 1. Hvor bedømmelsesformen er ændret 

fra gradueret 7-trinskala til bestået/ikke bestået. Ændringen trådte i kraft d. 18. 

april 2023.  

 

8.5.1 Nyhedsbrev fra Arts studier 

Nyhedsbrevet findes online på underviserportalen. 

• Sommereksamen er frist for at bestå førsteårsprøven 

• Knap 1000 specialestuderende har indsendt formularer til censorudpegning 

• Tilmelding til valgfag i efteråret 2023 

• Forsinkelsessamtaler F2023  

• Deadlines for indmeldelse af forudsætningskrav og indlevering af bundne ek-

samensspørgsmål 

 

9. Forslag til kommende møder  

9.1 Forslag til kommende UN-møder 

- Drøftelse af studieordningsændringer (tabeller og grafer) (august) 

9.2 Forslag til punkter, som skal foreslås til behandling i SN 

Se under punkt 5.  

 

10. Evt. 

Intet til punktet. 

https://medarbejdere.au.dk/fakulteter/ar/til-undervisere-paa-arts/nyhedsbrev-fra-arts-studier/

